
Zápisnica č. 11/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 12. 5. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Maroš Finka, Ján 

Kalužný, Robert Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Projekt výstavby šatní a doplnkových priestorov pri ŠD Mladá Garda (pror. Janíček) 
2. Uvedenie univerzitného multimediálneho centra do prevádzky (pror. Janíček) 
3. Návrh kritérií STU na získavanie titulov docent a profesor (pror. Redhammer) 
4. Príprava 3. reprezentačného plesu STU 2009 (pror. Petráš) 
5. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Uvedenie univerzitného MMC do prevádzky (pror. Janíček) 
2) Kritériá na získanie titulu docent a kritériá na získanie titulu profesor (pror. Redhammer)) 
3) 3. reprezentačný ples STU (pror. Petráš) 
4) Plán a čerpanie prostriedkov na zahraničné pracovné cesty 2008 (pror. Petráš) 
5) Prehľad uchádzačov, prijatých a zapísaných na Bc. a Ing. štúdium na STU v ostatných 5 

akademických rokoch (pror. Kalužný) 
6) Rozdelenie štipendijných miest pre 1. ročník doktorandského štúdia na akademický rok 

2008/2009 (pror. Kalužný) 
7) Návrh zmluvy o uzavretí budúcej zámennej zmluvy. Návrh zámennej zmluvy a návrh 

o budúcej kúpnej zmluve medzi STU Bratislava a Mestom Trnava (pror. Janíček) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/7/2008, 2/9/2008 
 
Nesplnené úlohy:  4/7/2008, 1/9/2008 – presun na nasledujúce rokovanie vedenia STU 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Prorektor Finka: 
- Informoval, že MŠ SR podpísalo výberové konanie na nový EIS 
- Informoval, že STU bola ocenená medailou SZU 
 
Prorektor Janíček: 
- Informoval o práci komisie MŠ SR na prípravu metodiky rozpočtu na nasledujúci rok 
- Informoval o rokovaní s Bratislavskou teplárenskou spoločnosťou 
- Informoval o rokovaní so spoločnosťou SATUR, ktorá vyhrala výberové konanie na 

dodávku leteniek pre STU 
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- Informoval o rokovaniach s predstaviteľmi mesta Trnava ohľadom zmlúv o zámene resp. 
kúpe pozemkov týkajúcich sa MTF STU v Trnave. 

 
 
K bodu 1 Projekt výstavby šatní a doplnkových priestorov pri ŠD Mladá 

Garda (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu o stave tohto projektu. Multifunkčné ihrisko má byť 

ukončené do konca mája, šatne do konca júna 2008. Na Univerziádu 2008 
bude všetko pripravené podľa plánu. 

Rektor Báleš: Požiadal o bližšie vysvetlenie konkrétnych zistení kontrolných orgánov. 
Poveril prorektora Janíčka, aby vypracoval správu k vykázanému manku na 
MTF STU v Trnave. Poďakoval celému útvaru hlavného kontrolóra za 
dobrú prácu, ktorú odviedli pri plánovaných kontrolách aj pri prešetrovaní 
sťažností v roku 2007. 

Kvestorka STU 
Žideková: 

Navrhla, aby sme požiadali MŠ SR o objednanie softvéru na spracovanie 
sociálnych štipendií. Táto agenda by skôr prináležala MPSVaR SR. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/11/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave projektu výstavby šatní a doplnkových 
priestorov pri ŠD Mladá Garda. 
 
 
K bodu 2 Uvedenie univerzitného multimediálneho centra do prevádzky 

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Konštatoval, že tento 

projekt zatiaľ pokračuje veľmi dobre. MMC STU bude situované na ŠD 
Mladosť, má byť ukončené do konca augusta a v októbri 2008 môže začať 
svoju činnosť – vysielanie. Dôležité je, aby sme získali licenciu na vysielanie. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Otvorená je otázka právnej formy vznikajúceho MMC a aké budú toky 
financií. Opýtal sa aj na príslušný študijný program, ktorý má byť vytvorený. 

Pror. Petráš: Navrhol zorganizovať rokovanie s predstaviteľmi stredných škôl, aby sme 
mohli vysielať aj pre študentov SŠ. Bude to veľká pomoc pre propagáciu 
STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/11/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave budovania univerzitného multimediálneho 
centra. 
 
 
K bodu 3 Návrh kritérií STU na získavanie titulov docent a profesor  

(pror. Redhammer) 
  
Rektor Báleš: Uviedol ďalší bod rokovania ako ďalší pokus o zjednotenie kritérií na 

udelenie titulu docent a profesor na STU. 
Pror. 
Redhammer: 

Predložený materiál nadväzuje na požiadavky zákona a komplexnej 
akreditácie. V súčasnosti má každá fakulta schválené svoje kritériá vo VR 
STU a konštatoval, že sú značne rozdielne – ich jednoduché zjednotenie nie je 



 3

možné. Kritériá sú zamerané na pôsobenie na vysokej škole, výsledky 
v oblasti vedy a výskumu a ohlasy na ne. 

Pror. Janíček: Pripomienka k členeniu časopiseckej literatúry. 
Pror. Petráš: Víta aktivitu MŠ SR v tomto smere. Uvedené tituly sú vedecko-predagogické 

a hlavne tá pedagogická stránka sa v minulosti často nedoceňovala. Pre 
kategóriu profesor sú výskumné kritériá veľmi tvrdé podľa jeho názoru. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Predložené kritériá budú ako minimálne a fakulty si budú resp. môžu schváliť 
len prísnejšie kritériá? Ako tomu treba rozumieť. Odpovedal pror. 
Redhammer: kritériá budú také, že ich nemožno podliezť ani nahradiť 
chýbajúce aktivity v jednej oblasti vyššou aktivitou v druhej oblasti. 

Pror. Kalužný: Proces musí mať zo zákona 2 kolá. Najprv vedecká rada na fakulte prerokuje 
kritériá a následne ich postúpi na schvaľovanie do vedeckej rady STU. 
Smernicou môžeme mať stanovené minimálne kritériá. Ak z fakulty príde 
návrh na schválenie mäkších kritérií, vedecká rada STU ich neschváli. 

Rektor Báleš: Voči obsahu nie sú závažné pripomienky, skôr k problematike schvaľovania 
a záväznosti sú otvorené otázky. Navrhuje prerokovať tento materiál v KR 
STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/11/2008 
Vedenie STU prerokovalo kritériá na získanie titulu docent a kritériá na získanie titulu 
profesor. Poveruje prorektora Redhammera dopracovať tento materiál v zmysle predložených 
pripomienok a predložiť ho na nasledujúce rokovanie Kolégia rektora STU. 
 
 
K bodu 4 Príprava 3. reprezentačného plesu STU 2009 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Prorektor Petráš predložil písomný materiál, ktorý obsahuje konkrétne 

výsledky rokovania s Inchebou, a. s. Návrh je uskutočniť ples 16.1.2009 
v Expo Aréne Incheba v Bratislave. Bude nasledovať harmonogram prípravy 
a zabezpečenie účastníkov, hostí a sponzorov. Organizátormi budú: STU, 
Alumni klub STU a Incheba, a. s. Bratislava. Kvôli rozpočtu je potrebná 
návšteva cca 1000 účastníkov plesu. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/11/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave prípravy plesu a mieste konania 
a predpokladanom rozpočte. 
 
 
K bodu 5 Rozličné 
 
1) Prorektor Petráš: 

- Predložil na rokovanie písomný materiál „Plán ZPC 2008“ a požiadal o jeho 
schválenie 

- Firma Viessmann otvára pri letisku veľké vzdelávacie a školiace centrum s ponukou, 
že STU ho môže tiež využívať v týždni od pondelka do štvrtka. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/11/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený plán a čerpanie prostriedkov na zahraničné pracovné 
cesty 2008. 
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2) Prorektor Janíček: 
Predložil na rokovanie návrh na schválenie NZ a dodatkov, ktorý bol na ostatnom 
rokovaní vedenia STU schválený uznesením č. 4/10/2008 len do konca roku 2008 kvôli 
zavedeniu Eura. Jedná sa o nasledujúce nájomné zmluvy a dodatky k NZ: 

 
1) NZ s nájomcom Azet sk., a. s. , Žilina. Prenájom nebytových priestorov na ŠDaJ Mladosť, 

Mlynská dolina. Miestnosti 2,3,4 – kancelárske miestnosti o výmere 192,89 m2, miestnosť 
– denná kuchynka o výmere 12,14 m2 v bloku C, 2. poschodie. Predmet nájmu spolu so 
spoločnými priestormi a príslušenstvom je 222,86 m2. Doba nájmu od 1.4.2008 do 
1.4.2010 všetko na účel administratívnych činností. 

2) Dodatok k NZ s nájomcom Mária Mezeiová, ktorým sa predlžuje doba nájmu do 
1.4.2010. Ide o nájom nebytových priestorov na ŠD Hronca, práčovňa osobných vecí. 

3) Dodatok k NZ s nájomcom OMEGA TS s. r. o., Bratislava. Dodatkom sa predlžuje doba 
nájmu do 1.4.2010 Pôvodne ide o prenájom nebytového priestoru na ŠD Mladosť, 
skladové priestory a prísl. (sklad 500 Sk/ m2/rok a príslušenstvo 200.- Sk / m2/rok)  

4) Dodatok k NZ nájomcu Richard Tahotný, Pezinok. Dodatkom sa predlžuje doba nájmu do 
1.4.2010. Pôvodne ide o nájom priestorov na ŠD Mladosť, sklad a spoločne priestory – 
sklad 700.- Sk/ m2/rok a 300.- Sk/ m2 /rok spoločné priestory.  

5) Dodatok k NZ s nájomcom ENERGY-TEC s. r. o., Bratislava. Dodatkom sa predlžuje 
nájom do 1.4.2010. Pôvodne nájom nebytových priestorov na ŠD Mladosť, prevádzkové 
priestory, skladové priestory a príslušenstvo. 

6) Dodatok k NZ nájomcu ASSA s. r. o., Nitra. Dodatkom sa predlžuje nájom do 1.4.2010. 
Pôvodne prenájom nebytových priestorov na ŠD Mladá Garda, obchodný priestor a sklad 
s príslušenstvom. 

7) Dodatok k NZ nájomcu Miroslav Mikulík, Bratislava, dodatkom sa predlžuje nájom 
nebytových do 1.4.2010 a mení sa predmet nájmu na ŠD Mladá garda. Prenajíma sa   
priestor v bloku F (prípravovňa mäsa, mraziaci box vstavaný, šatňa, strojovňa 
a príslušenstvo celkom o výmere 93 m2. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/1/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh nájomných zmlúv a dodatkov k nájomným 
zmluvám tak, ako je preložený. Týmto súčasne ruší rozhodnutie v Uznesení č. 4/10/2008 zo 
dňa 26.4.2008. 
 
3) Prorektor Kalužný: 

- Predložil písomný návrh na rozdelenie miest do 1. ročníka PhD štúdia. Dostali sme 
celkovo 289 miest. 

- V pondelok 19.5.2008 o 13:30 hod. bude zorganizovaný seminár o autorskom 
zákone a problematike plagiátorstva a e-learningu za účasti pracovníkov LITA. 

- Informoval o priebehu kontroly pedagogického procesu z MŠ SR. 
- Je potrebné legislatívne dotiahnuť presun pracovníkov na ÚM STU aj práva 

akreditácie. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/11/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh na rozdelenie štipendijných miest pre 1. ročník 
denného PhD. štúdia na akademický rok 2008/2009. 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


